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Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein, Sport en Onderwijs d.d. 2 
juni 2022

Video van de live uitzending van deze raadscommissievergadering is te vinden via:
https://www.youtube.com/watch?v=2K6baHftLWI

Aanwezig
Voorzitter : Wim Meulenmeesters
Commissiegriffier : Peter van Boxtel

Commissieleden : 13/12
CDA : Sven Strauven, Thijs van den Elsen, Rick van Kessel,
Dorpspartij : Yorick van Lieshout,
Lokale Realisten : Anne van den Nieuwelaar, Mieke Mickers, 
Sociaal Gemert-Bakel : Patricia Weel, Therese van den Eventuin,
VVD
D66

:
:

Anne van Berlo, Willem van den Elsen,
Rene Leenders, Mariette van Erp,

Collegelid: Wilmie Steeghs (wethouder)
Ambtelijke vertegenwoordiging ten behoeve van het college: Ad van de Voort,  Remco 
Groenendal, Ingrid van Geffen.

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
Geen verzoek ontvangen om te mogen inspreken.

2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent de vergadering om 20.00.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Mondelinge vragen raadscommissieleden over niet geagendeerde onderwerpen
De voorzitter stelt vast dat geen verzoeken zijn ontvangen tot het stellen van mondelinge 
vragen aan het college.

4.a. Verslag van de vergadering van de raadscommissie op 21 april 2022
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

4.b. Lijst met toezeggingen
De lijst wordt zonder opmerkingen vastgesteld.

4.c. Termijnplanning
De planning wordt vastgesteld.

5. Zienswijze ontwerpbegroting 2023 GR Senzer

Procesconclusie:
Het raadsvoorstel is rijp voor besluitvormende raadsbehandeling als hamerstuk.

Beraadslaging - Opinies
Fracties geven aan te kunnen instemmen met de voorgelegde zienswijze. Met betrekking tot 
gestelde vragen c.q. uitgesproken aandachts- en zorgpunten reageert wethouder Steeghs. 

https://www.youtube.com/watch?v=2K6baHftLWI
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Zij deelt de constatering dat Senzer kranig door een lastige periode is gekomen. 
Positionering en structuur zullen, in samenhang met de nieuwe GR (gemeenschappelijke 
regeling) naar verwachting verder verbeteren. 
Het college zal bijzondere aandacht blijven vragen voor NUG-gers, voor social return en voor 
beschermd werk. Bij dat laatste worden nieuwe – inclusieve - technologische ontwikkelingen 
betrokken. Wat NUG-gers betreft verduidelijkt de wethouder dat de uitvoering berust op 
samenwerking van gemeenten, met afstemming richting Senzer. De raadscommissie wordt 
in het najaar over NUG-gers bijgepraat, mede aan de hand van de uitkomsten van een in 
Helmond uitgevoerde pilot.
Energie armoede heeft specifiek aandacht, met name voor “eigen mensen” van Senzer. 
Going concern is oog houden voor de menselijke maat, waaronder oog voor 
inkomensongelijkheid en mogelijk effect daarvan op verschillen in volksgezondheid. 
Ofschoon de verhouding rijk – gemeenten mbt de loonkostensubsidie is verbeterd, bepleit 
het college actueel nog verdere aanpassing. 

De voorzitter geeft het woord aan Marion van Limpt algemeen directeur Senzer. Zij meldt dat 
in het laatste kwartaal van 2022 de aandacht uit zal gaan naar de herziene GR. In dat 
verband zal Senzer een informerende raadsbijeenkomst organiseren. In het eerste kwartaal 
2023 kan de raadscommissie een uitnodiging tegemoet zien voor een bijeenkomst waarin zij 
wordt ingelicht over de werkinhoudelijke kanten. In een te verschijnen nieuwsblad vanuit 
Senzer wordt e.e.a. aangekondigd.

De voorzitter sluit af met de conclusie dat het onderwerp als hamerstuk rijp is voor 
besluitvormende raadsbehandeling. In lijn met deze procesconclusie werden geen 
toezegging genoteerd.

6. Zienswijze ontwerpbegroting 2023 GR Peelgemeenten

Procesconclusie
Het voorstel is rijp voor besluitvormende raadsbehandeling als hamerstuk.

Beraadslaging - Opinies
Fracties geven aan te kunnen instemmen met de voorgelegde zienswijze. Met betrekking tot 
gestelde vragen c.q. uitgesproken aandachts- en zorgpunten geeft wethouder Steeghs 
toelichting.

Wachtlijsten worden voorkomen en als deze onverhoopt ontstaan wordt gestuurd op het 
binnen de gestelde norm houden van de wachtlijst. Eventuele spoedgevallen worden altijd 
met voorrang uit een wachtlijst of werkvoorraad gelicht. Sober en doelmatig houdt in dat 
voorzieningen goed en adequaat zijn, echter zonder dat luxe wordt geboden. 
Van extra capaciteit op de functie van kwaliteitsmedewerker wordt o.a. verwacht dat 
voorzieningen die feitelijk niet gebruikt blijken te worden weer worden ingevorderd, waardoor 
zorgkosten nog beter beheerst worden. In welke mate de investering op capaciteit werkelijk 
rendeert wordt gemonitord. 
Het college stuurt, stemt af en coördineert wie op welke discipline wat doet zodat geen 
doublures of hiaten optreden in de dienstverlening. Het college participeert daartoe regionaal 
en lokaal in diverse verbanden. 
Maatregelen rond ziekteverzuim hebben sinds 2019 voorkomen dat het verzuimpercentage 
tijdens de pandemie verder opliep. E.e.a. is onderdeel van het programma excellent 
werkgeverschap. De GR investeert in dit kader in vitaliteit en duurzame inzetbaarheid van de 
eigen mensen. Wethouder Steeghs zal detail beantwoording op dit punt doen toekomen aan 
de fractie Sociaal Gemert-Bakel. De situatie van juridische ingebrekestelling vanwege 
termijnoverschrijding bij afgeven van een beschikking heeft zich niet voorgedaan.
Ten slotte attendeert de wethouder de raadscommissie op participatie in de klankbordgroep.
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Het college heeft gevraagd om de 3% verhoging tbv organisatieontwikkeling en innovatie 
nader te onderbouwen. Deze verhoging wordt op voorhand als fors ingeschat. Zij sluit af met 
de opmerking dat in de zienswijze gepleit wordt voor bewaken van balans tussen zorgkosten 
en organisatiekosten.

De voorzitter sluit af met de conclusie dat het onderwerp als hamerstuk rijp is voor 
besluitvormende raadsbehandeling.

7. Zienswijze ontwerpbegroting 2023 GGD  

Fracties stemmen in met de voorgelegde zienswijze. Op gestelde vragen c.q. uitgesproken 
aandachts- en zorgpunten geeft wethouder Steeghs toelichting.

Wethouder Steeghs meldt dat het college het rijk heeft aangesproken op aanvullende 
middelen tbv de GGD vanwege uitvoeren corona maatregelen. Incidenten rondom 
dossiervorming en beveiliging van medische gegevens zijn opgelost en hebben inmiddels tot 
blijvende verbeteringen geleid. Tbv de fractie Sociaal Gemert-Bakel wil de wethouder 
navragen wat de post-corona effecten zijn op de cijfers mbt de gezondheid van de jeugd. Het 
college deelt de zorg over de algeheel verminderde gezondheid in onze regio. Aanvullend 
monitort het college de gezondheid in onze 7 kernen. De kosten van intensivering van 
infectieziektebestrijding komen naar verwachting voor rekening van het rijk. Toezicht op de 
Wmo lijkt op dit moment ad-hoc geborgd, hetzij via de GGD, hetzij desnoods via de GR 
Peelgemeenten. 

De voorzitter sluit af met de conclusie dat het onderwerp als hamerstuk rijp is voor 
besluitvormende raadsbehandeling.

8. Verordening individuele studietoeslag intrekken

Procesconclusie
Het voorstel is rijp voor besluitvormende raadsbehandeling als hamerstuk.

Beraadslagingen - Opinies
De fractie CDA pleit voor het optimaal onder de aandacht brengen van beschikbare 
regelingen. 

De voorzitter sluit af met de conclusie dat het onderwerp als hamerstuk rijp is voor 
besluitvormende raadsbehandeling.

9.  Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.11 uur. Hij dankt daarbij de commissiegriffier voor 
zijn inzet nu dit voor hem de laatste commissievergadering was voordat hij aan de slag gaat 
bij Provinciale Staten. 

Procesconclusie
Het voorstel is rijp voor besluitvormende raadsbehandeling als hamerstuk.

Beraadslaging – Opinies
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Voortgangslijst toezeggingen commissie

Datum Toezegging Afgedaan ja/nee
24 juni 2021 Kadernota:

• Consultatiebureau Bakel houdt de aandacht
20220405 De GGD heeft 
inmiddels met de Stem van 
Bakel het Parochiehuis 
bezocht en de afspraak is dat 
zij daarvoor met een plan en 
financiële onderbouwing 
komen. Hierop is het wachten.


